
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-08-28, § 2 

 
 Tid: 28 augusti 2007 kl 16.30 – 16.45 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 3 september 2007 
  

 
Mikael Söderlund Jan Valeskog 

  
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  
Jan Valeskog (s) vice ordförande  
 
Berthold Gustavsson (m)  
Tord Bergstedt (m)  
Anna Johansson (m)  
Annika Davidsson (m)  
Annika Ödebrink (s)  
Jimmy Lindgren (s)  
Letti Freivalds (s) 
Torhild Lamo (v)  
Mats Lindqvist (mp)  

 
Ersättare 

 Bo Arkelsten (m) tjänstgörande 
Datevig Mardirossian Lönn (m) §§ 9 - 32 
Christoffer Kuckowski (m)   
Anna Manhag (m)  
Åsa Nilsson Söderström (fp) tjänstgörande 
Charlotte Svensson (s)  
Adnan Bozkurt (s)  
Milly Namiro Darlson (s)  
Lars Randerz (s)  
Kajsa Stenfelt (v)  
Hampus Rubaszkin (mp) 
  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Ted Ell, Lars Jolérus, 
Eva Leijon, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist samt biträdande 
borgarrådssekreteraren från roteln Magnus Thulin. 

 



  

 § 2 
Frågor för beredning och information från kontoret 
 
Kommande föredragningar 
Ordföranden Mikael Söderlund (m) framförde önskemål om att vid nämndens 
sammanträde den 25 september få föredragningar om vilka erfarenheter kontoret gjort 
avseende renoveringsarbeten på Centralbron och i Söderledstunneln, samt en 
återkoppling till hur det gått sedan trängselskatten återinfördes. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt kontoret att återkomma med 
föredragningar vid nästkommande sammanträde. 
 
 
Resa till Paris 
Trafik- och renhållningsnämndens ordförande Mikael Söderlund (m) och vice 
ordförande Jan Valeskog (s) planerar en resa till Paris den 29-31 augusti. Syftet med 
resan är att studera grönskande stadsmiljö i Paris.  
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden beslutade att ordföranden Mikael Söderlund (m) och 
vice ordförande Jan Valeskog (s) reser till Paris för nämndens räkning. 
 
 
Fråga om återvinningsstationer 
Ledamoten Mats Lindqvist (mp) frågade när de 100 nya platserna för 
återvinningsstationer kommer, och var de ska att placeras. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt trafikkontoret att besvara frågan vid ett 
kommande sammanträde. 
 
 
Fråga om att rensa i stadens cykelställ 
Ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) ställde fråga avseende kontorets möjligheter att 
rensa upp i de cykelställ som finns i staden. I cykelstäder som Malmö, Lund, Göteborg 
och Uppsala rensas cykelställen med jämna mellanrum. Cyklarna lappas med en 
anmodan om att flytta cykeln innan ett visst datum. De cyklar som står kvar i stället då 
detta datum infaller, betraktas som skrot och forslas bort. Är det möjligt att införa 
samma system i Stockholm? 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt trafikkontoret att besvara frågan vid ett 
kommande sammanträde. 
 
 
 
 
 
 
 
Fråga om belysning vid Bromma ÅVC 



  

Ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) ställde fråga angående om Bromma ÅVC kommer 
att behöva ha full belysning igång nattetid även när anläggningen nu tas i drift. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt trafikkontoret att besvara frågan vid ett 
kommande sammanträde. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 
 


